
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 11. september 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Spørgsmål 571
Vil ministeren forholde sig til følgende forslag, der skal sikre lodsejerne på
Mandø mod vilde gæs, som nedbider afgrøderne: ”Tilladelsen til regulering af
gæs skal ikke være betinget af, at der hvert år skal være opsat eller afprøvet
vildtafværgemidler, inden en reguleringstilladelse kan meddeles, når der gen-
nem flere år allerede er påvist manglende skræmmeaffekt ved brug af disse.
Kun ved dokumenteret effekt af nye afværgemidler kan en afprøvning stilles
som vilkår. Disse skal dog også være økonomisk bæredygtige”?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anni Matthiesen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anni.Matthiesen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lone Loklindt
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